

Declaration 声明

Read the following statements before signing. Acknowledge the statements by signing below.

请仔细阅读、理解以下声明，并完成签字、盖章。

• **Basis: 申请类型**

If the applicant is filing the application based on use in commerce under 15 U.S.C. § 1051(a):

如果申请人基于实际使用 15 U.S.C. 第 1051(a) 节：

- o The signatory believes that the applicant is the owner of the trademark/service mark sought to be registered;
签字人认为申请人是申请注册的商标/服务标志的所有人；
- o The mark is in use in commerce and was in use in commerce as of the filing date of the application on or in connection with the goods/services in the application;
该商标在商业中使用，并且在申请提交日之前在商业中使用在申请中的商品/服务上或与申请中的商品/服务有关；
- o The specimen(s) shows the mark as used on or in connection with the goods/services in the application and was used on or in connection with the goods/services in the application as of the application filing date; and
使用样本显示商标在申请中的商品/服务上使用或与该商品/服务相关，并且在申请提交日之前在申请中的商品/服务上使用或与该商品/服务相关；
- o To the best of the signatory's knowledge and belief, the facts recited in the application are accurate.
根据签署人所知和所信，申请中所述的事实是准确的。

And/Or 或

If the applicant is filing the application based on an intent to use the mark in commerce under 15 U.S.C. § 1051(b), § 1126(d), and/or § 1126(e):

如果申请人提交申请的目的是根据 15 U.S.C. 第 1051(b) 节、第 1126(d) 节和/或第 1126(e) 节：

- o The signatory believes that the applicant is entitled to use the mark in commerce;
签字人认为申请人有权在商业中使用该商标；
- o The applicant has a bona fide intention to use the mark in commerce and had a bona fide intention to use the mark in commerce as of the application filing date on or in connection with the goods/services in the application; and
申请人具有在商业中使用该商标的善意意图，并且截至申请提交日在申请中的商品/服务上或与该商品/服务有关的商品/服务上具有在商业中使用该商标的善意意图；并且
- o To the best of the signatory's knowledge and belief, the facts recited in the application are accurate.
就签署人所知和所信，申请中所述的事实是准确的。

- To the best of the signatory's knowledge and belief, no other persons, except, if applicable, concurrent users, have the right to use the mark in commerce, either in the identical form or in such near resemblance as to be likely, when used on or in connection with the goods/services of such other persons, to cause confusion or mistake, or to deceive.

据签字人所知和所信，除同时使用的人（如适用）外，其他任何人均无权在商业中使用该商标，无论是以相同的形式或非常相似的方式，当使用于或与此类其他人的商品/服务有关，造成混淆或错

Mark: Pinnacle

Owner: Guangzhou Dingfeng Cultural Technology Co., Ltd

误，或欺骗。

- To the best of the signatory's knowledge, information, and belief, formed after an inquiry reasonable under the circumstances, the allegations and other factual contentions made above have evidentiary support.

据签署人在经过合理的调查后形成的知识、信息和信念，上述指控和其他事实论点有证据支持。

- The signatory being warned that willful false statements and the like are punishable by fine or imprisonment, or both, under 18 U.S.C. § 1001, and that such willful false statements and the like may jeopardize the validity of the application or submission or any registration resulting therefrom, declares that all statements made of his/her own knowledge are true and all statements made on information and belief are believed to be true.

签署人被警告说，根据 18 U.S.C. § 1001，并且此类故意的虚假陈述等可能危及申请或提交或由此产生的任何注册的有效性，声明他/她自己知道的所有陈述都是真实的，并且所有关于信息和信念的陈述都是可信的是真实的。

Signature: Junfeng Gu

Signatory's Name: Junfeng Gu

Signatory's Position: General Manager

Date Signed: Jul-20-2023

NOTE TO APPLICANT: When filed as part of the electronic form (i.e., scanned and attached as an image file), the signature page **must** include both the signature information **and** the declaration language. Do **not** include the entire application, but do ensure that the declaration language actually appears; *a signature by itself will not be acceptable*. If, due to browser limitations, the declaration language appears on a previous page when printed, you must "merge" the declaration and signature block onto a single page prior to signing, so that the *one complete page* can be scanned to create an acceptable image file. It is recommended that you copy-and-paste the entire text form into another document, manipulate the spacing there to move the declaration and signature section to a separate page, and then print this new version of the text form to send to the signatory.

申请人须知：当进行电子提交时（即，递交文件为扫描或附件的图片形式），签名页必须包括签名信息和声明语言。不要包括整个应用程序，但要确保声明语言实际出现；单独签名是不可接受的。如果由于浏览器限制，打印时声明语言出现在前一页上，您必须在签名之前将声明和签名块“合并”到一个页面上，以便可以扫描一个完整的页面以创建可接受的图像文件。建议您将整个文本表单复制并粘贴到另一个文档中，操作那里的间距以将声明和签名部分移动到单独的页面，然后打印此新版本的文本表单以发送给签署人。